屯門區議會

二零零六/二零零七年環境、衛生及地區發展委員會

第十次會議議程

Tuen Mun District Council

Agenda of the Tenth Meeting of 

Environment, Hygiene and District Development Committee(EHDDC)

(2006/2007)

	日期
	Date
:





	二零零七年五月十四日(星期一)
	14 May 2007 (Monday)

	時間
	Time
:
	上午九時三十分

	9:30 a.m.

	地點
	Venue
:
	屯門區議會會議室
	TMDC Conference Room


議程 Agenda
(I)
通過上次會議記錄 Confirmation of Minutes of Last Meeting

屯門區議會環境、衛生及地區發展委員會於二零零七年三月十六日舉行的第九次會議之記錄 

Minutes of the 9th Meeting of the EHDDC under TMDC held on 16.3.2007

(II) 續議事項 Matters Arising

1.
要求有關部門落實監管砍伐樹木措施

Calling for the Departments Concerned to Implement Measures on the Regulation of Tree Felling
要求完善就屋屋苑保育樹木事宜之指引及公眾教育

Calling for the Provision of a Set of Complete Guidelines on the Conservation of Trees by Public and Private Housing Estates and Sufficient Public Education
2.
要求改善南豐工業城旁行人通道

Calling for Improvement on the Pedestrian Walkway adjacent to Nan Fung Industrial City
3.
要求統一包裝食品食用日期的標示位置




To Standardize the Position of Labeling Expiry Date on Packaged Food Products
4.
截至二零零七年四月三十日的進展報告


Progress Report as at 30.4.2007

5.
環境、衛生及地區發展委員會轄下工作小組報告



Reports of Working Groups under EHDDC

(III)  討論事項 Discussion Items

1. 要求稔灣樓梯前方鋪設行人路


(環委會文件二零零七年第二十二號)





Calling for the Paving of Pedestrian Walkway in front of the Staircase at Nim Wan


(EHDDC Paper No. 22/2007)







2.
要求將愛琴海岸前面輕鐵預留地落實闢作晨運公園

(環委會文件二零零七年第二十三號)



   

Calling for the Establishment of Leisure Park at the LRT Reserve Land in front of Aegean Coast
(EHDDC Paper No. 23/2007)




  


3.
要求改善良田村(53-60號)行人路渠位設計



(環委會文件二零零七年第二十四號)

Calling for an Improvement to the Design of Drainage Covers at 53-60 Leung Tin Village 

(EHDDC Paper No. 24/2007)

4.
反對：屯門掃管笏第374約地段，329、331、495、496、497、717餘段及毗鄰政府土地的休憩用地改作加油站及附屬洗車和機件潤滑設施等發展計劃


(環委會文件二零零七年第二十五號)


<夾附規劃署的回覆>


Objection to the Change of Land Use at Tuen Mun So Kwun Wat Lot No. 374 and Residue Land of Lot No. 329, 331, 495, 496, 497, 717 and adjacent Government Open Space to Petrol Filling Station and affiliated Car Washing and Lubrication Facilities


(EHDDC Paper No. 25/2007)





<Reply from PD attached>

5. 反對更新環保熔化系統的臨時佔用許可証

(環委會文件二零零七年第二十六號)

Objection to the Renewal of Temporary Use Licence to Co-combustion Pilot Plant (Research Project)

(EHDDC Paper No. 26/2007)

6. 在屯門第38區發展環保園─最新進展(省覽文件)

(環委會文件二零零七年第二十七號)





Development of Ecopark in Tuen Mun Area 38-Latest Development (Information Paper)

(EHDDC Paper No. 27/2007)








7. 有關屯門第十六區用地暨毗鄰土地興建校舍事宜

(環委會文件二零零七年第二十八號)

Concerns about the Erection of School Building in Area 16 and Land Nearby

(EHDDC Paper No. 28/2007)

8.
食物環境衛生署報告


(環委會文件二零零七年第二十九號)







Report of Food and Environmental Hygiene Department




(EHDDC Paper No. 29/2007)








9.
鄉村小工程、鄉郊小工程及小型環境改善工程截至二零零七年四月的



進展報告

(環委會文件二零零七年第三十號)








Progress Report of Rural Public Works, Local Public Works and Minor 




Environment Improvement (MEI) Projects as at April 2007




(EHDDC Paper No. 30/2007)

(IV)
其他事項 Any Other Business
屯門區議會秘書處
TMDC Secretariat 

檔號 File Reference
:
HAD TM DC/13/15/EHDDC/07
